
ПРОТОКОЛ № 13

засідання постійної комісії обласної ради з питань 
промисловості, підприємництва та розвитку інфраструктури

від 22 лютого 2018 року м. Кропивницький

Склад комісії – 5 осіб

Присутні (4):
голова постійної комісії:                          Мірошниченко О.С.
секретар постійної комісії:                       Музичук В.В.
члени постійної комісії:                            Кожемяченко А.Г.
                                                                      Цапюк О.Г.

Відсутні: Ігнатенко В.В. -заступник голови постійної комісії.

Запрошені:
Тимофієва  Н.Г. –  керуючий  справами  виконавчого  апарату  Кіровоградської
обласної ради;
Анісімова  А.М.  –  заступник  директора  департаменту  фінансів  -  начальник
бюджетного  управління  департаменту  фінансів  Кіровоградської  обласної
державної адміністрації;
Головченко  О.О. –  заступник  генерального  директора  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград”;
Корнюша  О.П.  –  директор  департаменту  інфраструктури  та  промисловості
Кіровоградської обласної державної адміністрації№
Шепель  А.В. –  начальник  управління  майном  виконавчого  апарату
Кіровоградської обласної ради;
Шеремет  С.В. –  директор  департаменту  фінансів  Кіровоградської  обласної
державної адміністрації.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про затвердження розпоряджень голови обласної державної адміністрації
з питань бюджету.
Інформує: Шеремет Сергій  Вікторович –  директор департаменту фінансів
Кіровоградської обласної державної адміністрації

2.  Про  внесення змін  до  рішення обласної  ради від  22  грудня 2017  року
№ 414 “Про обласний бюджет на 2018 рік”.
Інформує: Шеремет Сергій  Вікторович –  директор департаменту фінансів
Кіровоградської обласної державної адміністрації
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3. Про  погодження  клопотання  ТОВ  “Петро-Консалтінг”  щодо  надання
спеціального  дозволу  на  користування  надрами  з  метою  видобування
літієвих руд на ділянці Добра.
Інформує: Корнюша  Олександр  Петрович –  директор  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

4. Про внесення змін до програми “Забезпечення сучасними інформаційно-
комунікативними  системами  територіальних  громад  Кіровоградської
області”.
Інформує: Шепель  Андрій  Володимирович –  начальник  управління  майном
виконавчого апарату Кіровоградської обласної ради

5. Про  внесення  змін  до  інвестиційної  програми  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград” на 2017-2020 роки.
Інформує: Ілик  Роман  Ігорович –  генеральний  директор  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград”

6. Про розгляд листа Спілки пасажирських перевізників України. 
Інформує: Мірошниченко  Олексій  Сергійович –  голова  постійної  комісії
Кіровоградської  обласної  ради  з  питань  промисловості,  підприємництва  та
розвитку інфраструктури

7. Про зняття з контролю рішень обласної ради, термін дії яких закінчився.
Інформує: Мірошниченко  Олексій  Сергійович –  голова  постійної  комісії
Кіровоградської  обласної  ради  з  питань  промисловості,  підприємництва  та
розвитку інфраструктури

8. Про стан виконання Програми формування позитивного міжнародного
та інвестиційного іміджу Кіровоградської області на 2017-2020 роки. 
Інформує: Мірошниченко  Олексій  Сергійович –  голова  постійної  комісії
Кіровоградської  обласної  ради  з  питань  промисловості,  підприємництва  та
розвитку інфраструктури

9. Про стан виконання програми інформатизації  Кіровоградської  області
“Електронна Кіровоградщина” на 2017-2019 роки. 
Інформує: Мірошниченко  Олексій  Сергійович –  голова  постійної  комісії
Кіровоградської  обласної  ради  з  питань  промисловості,  підприємництва  та
розвитку інфраструктури

Голосували: “за” - 4 (одноголосно).
Інших  пропозицій  щодо  формування  порядку  денного  засідання  не

надійшло. 
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ХІД ЗАСІДАННЯ

1. Слухали  інформацію  Анісімової  Анжели  Миколаївни  -  заступника
директора  департаменту  фінансів  -  начальника  бюджетного  управління
департаменту  фінансів  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  про
затвердження  розпоряджень  голови  обласної  державної  адміністрації  з  питань
бюджету.

Голосували: “за” - 4 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 143 (додається).

2. Слухали  інформації  Анісімової  Анжели  Миколаївни  -  заступника
директора  департаменту  фінансів  -  начальника  бюджетного  управління
департаменту  фінансів  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  щодо
внесення змін до рішення обласної ради від 22 грудня 2017 року № 414 “Про
обласний бюджет на 2018 рік”.

Виступили: Музичук В.В.
Голосували: “за” - 4 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 144 (додається).

3. Слухали  інформацію  Корнюші  Олександра  Петровича  -  директора
департаменту  інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної
державної  адміністрації  про  погодження  клопотання  ТОВ  “Петро-Консалтінг”
щодо  надання  спеціального  дозволу  на  користування  надрами  з  метою
видобування літієвих руд на ділянці Добра.

Голосували: “за” - 4 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 145 (додається).

4. Слухали  інформацію  Шепеля  Андрія  Володимировича  -  начальника
управління майном виконавчого апарату Кіровоградської обласної ради стосовно
внесення  змін  до  програми  “Забезпечення  сучасними  інформаційно-
комунікативними системами територіальних громад Кіровоградської області”.

Голосували: “за” - 4 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 146 (додається).

5. Слухали  інформацію  Головченка  Олександра  Олександровича  —
заступника генерального  директора  ОКВП “Дніпро-Кіровоград”  з  комерційних
питань  стосовно  внесення  змін  до  інвестиційної  програми  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград” на 2017-2020 роки.

Виступили: Мірошниченко О.С., Музичук В.В.
Голосували: “за” - 4 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 147 (додається).
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6. Слухали  інформацію  Мірошниченка  Олексія  Сергійовича  –  голови
постійної  комісії  Кіровоградської  обласної  ради  з  питань  промисловості,
підприємництва  та  розвитку  інфраструктури  щодо  розгляду  листа  Спілки
пасажирських  перевізників  України  стосовно  перевезення  пасажирів  на
автобусному маршруті загального користування.

Голосували: “за” - 4 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 148 (додається).

7. Слухали  інформацію  Мірошниченка  Олексія  Сергійовича  –  голови
постійної  комісії  Кіровоградської  обласної  ради  з  питань  промисловості,
підприємництва  та  розвитку  інфраструктури   стосовно зняття  з  контролю
рішень обласної ради, термін дії яких закінчився.

Голосували: “за” - 4 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 149 (додається).

8. Слухали  інформацію  Мірошниченка  Олексія  Сергійовича  –  голови
постійної  комісії  Кіровоградської  обласної  ради  з  питань  промисловості,
підприємництва  та  розвитку  інфраструктури  про  стан  виконання  Програми
формування  позитивного  міжнародного  та  інвестиційного  іміджу
Кіровоградської області на 2017-2020 роки.

Голосували: “за” - 4 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 150 (додається).

9. Слухали  інформацію  Мірошниченка  Олексія  Сергійовича  –  голови
постійної  комісії  Кіровоградської  обласної  ради  з  питань  промисловості,
підприємництва та розвитку інфраструктури про стан виконання у 2017 році
програми  інформатизації  Кіровоградської  області  “Електронна
Кіровоградщина” на 2017-2019 роки.

Голосували: “за” - 4 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 151 (додається).

Голова постійної комісії О.Мірошниченко

Секретар постійної комісії В.Музичук


